
e-mail bericht aan de gemeenteraad van het college, 
 
Aan de leden van de gemeenteraad, 
 
Op de beeldvormende avond van maandag 19 februari 2018 staat de aanpassing van de 
APV geagendeerd waarmee het mogelijk wordt gemaakt een aanlijngebod in te stellen voor 
honden buiten de bebouwde kom. Een en ander tegen de achtergrond van bijtincidenten van 
honden/schapen aan het begin van de Plasdijk in Woubrugge (de boer heeft daar inmiddels 
beeldmateriaal van gestuurd). 
Zoals u weet zijn er veel reacties binnengekomen van hondenbezitters die deze maatregel 
niet proportioneel vinden. 
Gisteravond heb ik met de hondenbezitters gesproken. De opkomst was groot, circa 30 
mensen. Hun bezwaren staan in hun mails. Maandagavond zullen zij deze ook toelichten. 
 
Vrijwel alle aanwezige hondenbezitters gaven aan de voorgenomen wijziging van de APV als 
niet werkzaam te ervaren en hebben aangegeven andere oplossingen te zien voor het 
gebied aan de Plasdijk. 
 

1. De schapen, van de boer in kwestie, op een ander stuk van zijn land laten loslopen 
(waardoor deze niet langs het pad langs de Wijde AA staan). 

2. Het aanbrengen van pictogrammen op het pad met daarop aangegeven de 
verscheidene gebruikers van het pad (hondenbezitters, fietsers etc.). 

3. Het plaatsen van een bord aan weerszijden van het pad met opschrift ‘’voetpad 
fietsers te gast’’. 

4. Het plaatsen van een bord aan de witte brug en het natuurbord met het opschrift ‘’pas 
op schapen’’. 

5. Het plaatsen van een bord aan weerszijden van de Plasdijk met het opschrift ‘’ 
loslopende honden’’. 

6. Het plaatsen van lage paaltjes met schrikdraad ter hoogte van 90cm op de boer zijn 
terrein. 

7. Het plaatsen van een hek aan de openbare wegzijde (het wandelpad). 
8. De boer moet melding / aangifte doen bij de politie van ieder bijtincident. 
9. De boer moet een foto maken van de hond die de schapen aanvalt. 

 
Tevens is er aangegeven dat zij moeite hebben met de niet inzichtelijkheid van het aantal 
bijtincidenten op de Plasdijk. De hondenbezitters drongen erop aan deze andere 
oplossingsrichtingen aan u kenbaar te maken ter voeding van de beeldvormende avond. Ik 
geef daar graag gehoor aan. 
 
NB: deze mail is ook CC aan de hondenbezitters gestuurd. 
 


